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Utlåtande till nämnden Svenska rum
Elevrådet vid Lagstads skola (representanter från åk 1-6)

Elevrådet höll ett möte den 19.1.2022, och på mötet diskuterade vi bl.a. hur vi tänker kring
nya elever, hur vi tar emot nya elever och hur det känns att börja hos oss. I gruppen på tolv
elever fanns fyra elever som flyttat till Lagstad till åk 5.

Hur känns det att gå i Lagstad?
Det känns bra, man hittar kompisar i de andra klasserna också. Vi har fina platser att leka på
och mycket utrymme utomhus. Rastboden med sina leksaker är rolig. Man trivs och de
vuxna är roliga. Vi har fina gymnastiksalar. Man får vara sig själv och ha sin egen åsikt.
Skolmaten är inte alltid god.

Hur känns det med nya elever?
Man blir nyfiken och det känns roligt spännande. Jättebra, man kan bli kompis med dem. Bra
med elever från olika områden i Esbo.

Hur tror ni det känns för elever som kommer till Lagstad?
Underligt säkert, de kan vara rädda att de inte får kompisar. Man kan vara oroad för att
någon retar.

Hur tar vi emot nya elever?
Man behöver inte vara rädd, vi är vana att det kommer nya elever. Alla hittar vänner. Både
barn och vuxna är vänliga mot nya elever. Det var lätt att börja i Lagstad på åk 5.

Överlag tyckte elevrådet att nya elever är en positiv sak i deras skolvardag.


